
ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА 
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ПИТАНЕ

от

СЛАВИ ГЕОРГИЕВ 

общински съветник

ОТНОСНО: Колко дни е отсъствал от работа кмета Здравко Димитров за времето на мандата си.

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ДИМИТРОВ,

По времето на вашият мандат се извършват множество по брой ремонти на територията на 
община Пловдив, извършвани по поръчка на общината и държавни дружества. В същото 
време, служителите на общината са над 700, а на общинските предприятия над 2000. 
Управляваните от общината предприятия са 14. Дейностите на общината са десетки ако не и 
стотици. Всичко това изисква прецизна координация, за да бъдат защитени интересите на 
пловдивчани. Това изисква максимално присъствие на кмета на работното му място, тъй като 
той е единственият избран от цялата администрация, а всички останали над 2 700 служители и 
работници се назначават и освобождават от него. Отсъствието на кмета от работното му място, 
води до забавяне на проектите на общината, слаби резултати на администрацията и 
общинските предприятия, а на моменти и пълно блокиране на общинските дейности. Един 
истински ръководител, би разбрал за каква мащабна дейност иде реч. По данни от медиите, 
изчислих приблизително, че вие сте ползвал над 18 месеца, само за болничен. Вашето 
отсъствие от работното ви място е прекият източник на всички забавени ремонти, неработещи 
предприятия и блокирани бъдещи дейности в Пловдив.

Поради тези причини Ви отправям следните въпроси:

1.Колко дни болничен е използвал кмета Здравко Димитров, за времето от началото на 
мандата му, до датата на питането.

2.Колко дни отпуска-платена и неплатена е използвал кмета Здравко Димитров, за времето от 
началото на мандата, до датата на питането.

3.Колко дни е бил в командировка, кмета Здравко Димитров за времето от началото на 
мандата, до датата на питането.



На основание чл.ЗЗ от ЗМСМА и чл. 81, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на 
Пловдивския общински съвет желая да получа писмен отговор, който да бъде устно огласен на 
заседание на общински съвет Пловдив.

07.06.2023 г.

С уважение,

СЛАВИ ГЕОРГИЕВ 

общински съветник


